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Referat Statusmøte regulering Noresundanlegget 13.6.2023
   
Til stede: Viken fylkeskommune (VFK): Hilde Hermunsgård Reine, Per Albert Kierulf, 

Terje Øverland Lønseth, Hilde Roland og Kari Charlotte Larsen 
 
Krødsherad kommune (KK) Stig Rune Kroken, Jørgen Moe og Hans Ole 
Wærsted 

Dato: 13.6.2023 klokken 8 – 45 
Sted: Microsoft Teams 

 
1) BAKGRUNN 
KK og VFK berammet et oppfølgingsmøte den 9.6. På anmodning fra VFK ble møtet flyttet til 
den 13.6. VFK og KK jobber med felles målsetting om å løse opp gjenstående punkter for 
oppklaring, før innsigelser kan trekkes.  
 
Den 7.6. oversendte Krødsherad kommune sin forståelse av status i saken. Viken 
Fylkeskommune bekreftet at deres ev. avvikende forståelse skulle være avklart innen den 
9.6. Følgende punkter ble oversendt Viken: 
  

«..Før vi møtes, ville vi satt pris på en konkretisering av hva det er som gjenstår. Som 
vi har antydet noen ganger, er det ikke alle innsigelsene eller grunnlaget for 
innsigelsene som er åpenbart for oss. Vi har derfor gjort opp vår forståelse av status 
under: 
  
Krødsherad kommune har utarbeidet alternative løsningsforslag til de mest konkrete 
innsigelsene, samt oversendt utfyllende informasjon til prosess, medvirkning og 
bestemmelser knyttet til kulturmiljø.  
KK: Krødsherad kommune opplever at det fortsatt mangler avklaringer på flere 
sentrale innsigelser.  
  
• Møtet den 1.6.2023 bekreftet administrativt at de ønsker å frafalle innsigelsene 

knyttet til hhv trafikksikkerhet, bussoppstilling, kiss´n´ride og teknisk detaljplan.  
KK: Er dette sjekket ut med ansvarlig Fylkesråd, og er det slik at det fortsatt 
er fylkeskommunens innstilling? 

  
• I møtet den 5.5. ble det lagt frem en sol- og skyggeanalyse for planområdet, hvor 

analysen viser at forholdene er gode.  
KK: I møtet antydet de at Fylkeskommunen at dere ville frafalle innsigelse 
fremmet på grunnlag av manglede sol- og skygge-analyse. Er det slik vi 
fortsatt skal forstå det?  
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• Krødsherad kommune oversendte nye oppdaterte bestemmelser vedr 

hensynssone for kulturmiljø den 10.5.2023, etter anmodning fra Viken 
Fylkeskommune. Viken Fylkeskommune har så langt ikke kommentert eller svart 
på denne oversendelsen. Vi forstår det som at dette er et tema for møtet.  
KK: Er det forhold med det underlaget som er oversendt, som ikke er 
tilstrekkelig eller tilfredsstillende? Isåfall ber vi om at dette gjøres kjent før 
vi møtes. 

   
• Krødsherad kommune oversendte dokumentasjon på medvirkning i foregående 

prosesser, fra planprosessen samt planlagt medvirkning i kommende «pris- og 
designkonkurranse med samspill» den 10.5.2023, etter anmodning fra Viken 
Fylkeskommune. Viken Fylkeskommune har så langt ikke kommentert eller svart 
på denne oversendelsen. Vi forstår det som at dette er et tema for møtet.  
KK: er det forhold med det underlaget som er oversendt, som ikke er 
tilstrekkelig eller tilfredsstillende? Isåfall ber vi om at dette gjøres kjent før 
vi møtes. 

  
• Det er fremmet innsigelse på bakgrunn av manglende dokumenter i teknisk plan. 

Det skulle i utgangspunktet følge en uttømmende oversikt over manglende 
dokumenter etter møtet vårt den 1.6. Kommunen v/Asplan og Viken hadde møte 
samme ettermiddag. Så vidt jeg vet, har ikke vår konsulent mottatt en slik oversikt 
enda. Slik vi forstår det, er dette ikke et tema for fredagens møte.  
KK: Ber derfor om at dokumentasjonskrav er på plass så fort som mulig, 
slik at vi kan legge frem det underlaget som krevdes for at innsigelsene på 
dette punktet kan frafalles.   

  
• Krødsherad kommune har oversendt spørsmål og kommentarer knyttet til 

manglende hjemmelsgrunnlag for innsigelser fremmet til en privatrettslig avtale 
den 20.4.2023.  
KK: Viken fylkeskommune har ikke svart på oversendelsen. Vi har forstått 
det som at dette ikke er tema for møtet på fredag. Ber om at det bekreftes. 

 
• Viken Fylkeskommune har i møtet den 5.5. bedt om at Krødsherad kommune 

legger til rette for en prosess for å skape tillitt til de løsningene fylkeskommunen 
og kommunen har utarbeidet i fellesskap. Krødsherad kommune er opptatt at det 
samme forholdet, og vil legge frem en kort redegjørelse for planlagte tiltak for 
forankring og forklaring av løsningen som p.t. ligger til grunn. Som en naturlig del 
av skoledriften, vil skolen med sine ulike organ, jobbe forskriftsmessig med egne 
tiltak for fremtidige skoledrift. Herunder opplæring, utarbeidelse av rutiner osv. 
Dette er ikke del av den pågående planprosessens med følges opp gjennom 
kommunens system for internkontroll, slik rektor gjorde rede for i møtet 22.5. og 
som vi diskuterte den 1.6.  
KK: Slik kommunen forstår det, er dette ikke et tema for møtet på fredag. Vi 
ber derfor om at Fylkeskommunen gir en konkret tilbakemelding på sine 
forventinger til dette arbeidet, og hvordan og i hvilken sak det skal gjøres 
nærmere rede for vårt arbeid. Vår forståelse er at anmodningen skal tolkes 
som et allment råd, på bakgrunn av den komplekse situasjonen, denne 
reguleringssaken er en del av.  

 
• Krødsherad kommune tolker ovenstående liste som en uttømmende oversikt over 

forhold og status i Fylkesrådets sak «2020/132738 Krødsherad kommune-
Reguleringsplan Noresundanlegget».  
KK: Dersom det er forhold utover dette, som Fylkeskommunen trenger at 
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besvares, kommenteres eller på annen måte belyses, ber vi om 
tilbakemelding innen fredag (9.6.23)» 

 
Oversendelsen ble ikke svart ut før møtet, og kun delvis i møtet. Gjenstående 
problemstillinger svares ut av Viken innen 16.6. 
 
2) DAGSORDEN 
Grunnlaget for dagsorden ble angitt av oversendelsen over.  
 
3) REFERAT 
Tema Oppsummering Oppfølging 
trafikksikkerhet Basert på løsningsskisse diskutert i møte 

1.6 vil KK utarbeide teknisk detaljplan og 
oversende denne til VFK.  
 
Løsningsforslaget innebærer at litt av 
amfiet (ca 1,5 meter) avsatt til kulturmiljø 
idrettsanlegg må benyttes som gangveg/ 
kiss`n ride. VFK gir tilbakemelding om dette 
er kurant. 
 
Under diskusjonen var det usikkert om 
kravene til hvilke dokumenter som skal 
inngå i teknisk detaljplan var avklart. KK/ 
konsulent har mottatt VFK sine krav og 
utarbeider nødvendige dokumenter. 

KK: Sender detaljplan 
Viken. Planen oversende 
inne utgangen av uken. 
 
VFK: Sikrer forankring og 
behandling av planen, 
med tilbakemelding fra 
fylkesrådnivå ASAP 

Kulturmiljø 
 

Bestemmelsene oversendt fra KK er 
kurante. Kartet må oppdateres med tre 
soner. KK oppdaterer plankart for samlet 
oversendelse. 

KK: Oversender 
oppdatert plankart iht 
anmodning, sammen 
med de allerede 
oversendte 
bestemmelsene.  

Sol/skygge 
 

Analyse som tidligere presentert viser at 
solforhold er gode. Det er kurant at 
eksempler fra vår/ høst/vinter innarbeides i 
planbeskrivelse. 
 
Det er også kurant at sol/skyggeanalysen 
ikke klarer å ta inn skygge fra skog. 
 
VFK kunne ikke i møtet ta stilling til status. 
Oversendte skisser var ikke behandlet. 

VFK: Tar stilling til spm. 
og gir tilbakemelding 
innen 16.6. 

privatrettslig 
avtale 

Fylkeskommunen har ikke ytterligere 
informasjon om hvilke krav de faktisk setter 
til kommunens krav til tinglyst leieavtale.  
 
Fylkeskommunen konkretiserer innsigelsen 
parallelt med oversendelse 16.6 
 

VFK: Git nærmere 
tilbakemelding på dette 
spm. innen 16.6. 

skape tillit til 
reviderte 
plandokumenter/ 
omforent 
løsningsforslag 

Som det ble opplyst om i oversendelse før 
møtet, orienterte KK om at de ønsker en 
dialog med de mest aktuelle 
brukergruppene før sluttbehandling av 
planarbeidet.  

VFK: Gi indikativ 
tilbakemeldinger på KKs 
orientering, og ta stilling 
til spm. fra oversendelse 
før møtet.  
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med Viken FK  
Dette gjelder ansvarlig i skole, barnehage, 
idrettslag og kommunehus. Videre vil 
FaU/SU involveres for forankring av 
trafikksikkerhetsløsning.  
 
KK er avhengig av tilbakemeldinger fra 
VFK før denne prosessen kan iverksettes, 
det er viktig for tilliten til løsningsforslagene 
at VFK med sin store fagkompetanse 
mener løsningsforslagene er 
gjennomarbeidet og funksjonelle. 

 
Status 
anmodning fra 
KK 7.6. 

Viken VFK erkjenner at nødvendige 
oppklaring ikke var gjort før møtet. 
Gjenstående svares ut så fort som mulig, 
og senest 16.6. 

VFK: Følger opp, og gir 
KK tilbakemelding senest 
16.6. ifm Fylkesråd og 
forberedende møte til 
Fylkesråd.  

 
Krødsherad den 13.6.2023 
 
 
Hans Ole Wærsted  
Referent 
 
 
 
 
Med hilsen  
  
Jørgen Moe  
Kommunalsjef Samfunnsutvikling  
 
Dette dokumentet er elektronisk godkjent og sendes uten underskrift. 
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